



Referat af Menighedsrådsmøde Tirsdag den 14. marts 2023, kl. 17.00 – 19.00

Deltagere: Janne Dyhr, Jens S. Madsen, Kirsten Schou, Lars Kolmos, Linda Hørmann, Liza Schlotfeldt (kordegn), Susanne Andersen (regnskabsfører)

Afbud: Bent Tredal, Hanne Ringgaard Møller, Mads Skadberg, Thomas Aallmann

Referent: Janne Dyhr

O=Orienteringspunkt

B=Beslutningspunkt

1. (B) Godkendelse af dagsorden

*Godkendt – med den vedtagne ændring af overskrift til af punkt 2 til:
”(O) Meddelelser fra formand, sognepræst og kordegn”*

2. (O) Meddelelser fra formand, sognepræst og kordegn

a. Formand:

- *Punkt 7 udskydes til næste ordinære møde pga. afbud fra Mads.*
- *Dialogmøde med provstiudvalget afholdt – referat herfra ved Linda og Jens*
- *Ved Dialogmødet ansøgte vi om 5 %-midler til køb af Eltor-transportvogn. Ansøgning bliver behandlet af PU den 21. marts.*
- *Spørgeskema vedr. grøn omstilling skal indsendes til Provstiet. Kirsten/Jens udfylder.*

b. Præst: afbud

c. Kordegn:

- *Der arbejdes på at finde en løsning vedr. måtter i kirken og konfirmandhuset.*

3. (B) Godkendelse af regnskab 2022 v. Susanne & Kirsten jf. bilag

Gennemgået.

Regnskab bliver sat på som punkt til godkendelse på ekstraordinært menighedsrådsmøde den 22. marts kl. 17.00, da MR ikke er beslutningsdygtige pga. mange afbud.

Økonomiudvalgsmøde ang. forberedelse af budget for 2024 holdes den 25. april, kl. 17.00.

4. ((B) Henvendelse vedr. adgangsvej til de nedre gravsteder v. Jens

- Der indhentes tilbud på en gelænderløsning for at forbedre adgangen til kirkegården. MR vil derefter vurdere, hvorvidt der er økonomi til, at det kan gennemføres allerede i 2023.*

5. **(O) Henvendelse vedrørende oversigt over kendte gravsteder v. Jens**
 - a. *Indtil videre kan MR ikke tilslutte sig forslaget til en sådan oversigt.*

6. **(B) Ansøgning om kursusmidler v. Jens jf. bilag**
 - a. *Ansøgningen er godkendt, i alt kr. 5.200,00.*

7. **Nedre P-plads ved Kirkelåger v. Mads**
 - a. *Udsat til næste ordinære MR-møde.*

8. **Henvendelse fra borgere omkring vedligehold af skrænter mod Nord v. Mads**
 - a. *Det er gravernes ansvar at vedligeholde de nordlige skrænter. Jens følger op med graverne.*

9. **(O/B) Informationer og/eller indstillinger fra udvalgene:**
 - a. Kirkeværge/ Kirke- og kirkegårdsudvalget v. Bent og Jens
Nedlæggelse af hjemfaldne gravsteder – er godkendt.

 - b. Kontaktperson v. Linda
Sidste MUS-samtaler er netop afholdt.

 - c. Aktivitets- og kommunikationsudvalget v. Kirsten
 - *Sommermøde afholdes den 25. juni, kl. 14.00 startende med gudstjeneste.*
 - *Aktivitetsudvalgsmøde er aftalt til den 24. marts kl. 8.00.*
 - *Hjemmesidestatus: Forventes at blive taget i brug i løbet af marts. Liza undersøger, hvorvidt MR og medarbejdere ønsker deres foto på den nye hjemmeside – og indhenter nødvendige tilladelser, hvis aktuelt.*
 - *Fortsat stor søgning til pensionistmøder i præstegården.*

 - d. Præstegårdsudvalg v. Mads
 - *Jens: Kloakdæksel ved præstegård er p.t. blotlagt pga. slamsugning.*

10. **Eventuelt**
 - a. *Provstiets vejledning vedr. gavepolitik blev oplæst*
 - b. *Næste møde, ekstraordinært MR-møde, onsdag den 22. marts, kl. 17.00*
 - c. *Næste ordinære MR-møde: torsdag den 20. april 2023, kl. 17.00*